About

Moving your earthly possessions to a new location can be quite an ordeal. You have to find cardboard boxes where you can fit everything. You have to virtually gift rap, all of the fragile vases and dishes under strict supervision of your wife. Just when you think that you are all done, you suddenly realize that the old apartment needs to be at least washed and the new one needs a few touches of paint. After a few days of constant running around, being late for work and not getting enough sleep, the glorious day comes. You take a day off and wait for the mover’s truck to arrive. So what if they come two hours later? They simply got a flat tire on their way to you and surely they will charge you extra. Hey, at least you got some time to relax before the movers came. 

Filling the truck with half your boxes takes a few hours, another few to dump the boxes at the new apartment. While boxes fly, you hear the distinctive sound of a vase, that your mother in law gave you on your birthday, breaking into a million pieces. Another round trip and its now time to do damage control…

That’s when you have to move to a different neighborhood or a different city. Imagine how bad it may get if you have to move to another country? You will have to deal with not one but three different moving companies!

Chances are, that all of the above will not happen to one person. Would you like to take your chances or place a safe bet?

“Country wide moving” is an Israeli cargo shipment and handling company. Whether you wish to pick up a refrigerator or move to a new apartment - we can provide you with the best service out there. No longer will the move be such a tricky business. You could take a vacation with your family while we gather the boxes, rap your fragile vases so they wouldn’t break, clean your old apartment and make the necessary repairs in the new one. All you get to do is relax. You even won’t have to worry about us getting a flat tire. If this happens, another truck will replace the immobilized one. 

While employing professional workers and hiring cheap labor for the job, we give the best value for your buck. We try to make the move into a good experience. We even give gifts to our clients! Just to make them feel better.

That’s not all! While we try to handle each item with care, accidents do happen, but even if we do break your priceless vase – you are 100% insured!

Using our sophisticated online system, you can actually order our services through this website and “Country Wide Moving” representative will contact you shortly in order to provide you with all the necessary information.

Order

Using this online form you can place your order ahead of time and “Country Wide Moving” representative will contact you shortly with all the necessary information.

Services

At “Country Wide Moving” we try to cover all of the aspects of making a move to a new place.  You wont have to go to one company that will rap your fragile items, another to clean up your old apartment and third, that will make the repairs in your new apartment. While setting the standard for quality services we also give you the best value for you buck.

Cargo shipment

We can move your cargo to your new apartment next door or to your new apartment in another country. Just tell us where you want your things to be and we will get them there. Your baggage will be rapped, put into boxes and handled with just as if every box was filled with priceless antiques. Our professionals will be quick and efficient and even the worst does happen – you are 100% insured!

House Repairs

Our company also provides you with house repairs services. If you are moving to a new apartment or simply would like to renovate the old one – give us a call and take a vacation. We will do the rest for you.

Cleaning and Maintenance

Your new apartment doesn’t need repairs but it is dirty beyond recognition? Let us take care of the mess. Before you know it – you will be able to see your own reflection on the floor!

Contact us

Contacting us could not be easier. Simply choose your communications media and our representative will be there to answer your every question.

By email:

info@we-move.com
By phone:

054-……

By Fax:

02-…..

Via online form:

Form

О компании

Перевозка содержимого вашей квартиры может превратиться в весьма неприятное событие. Вам нужно найти необходимое количество картонных коробок куда можно будет упаковать все вещи. Вам нужно бережно упаковать все хрупкие вещи таким образом, чтобы защитить их от ударов. Тогда, когда вам кажется, что дело подходит к концу вы неожиданно понимаете, что ваша старая квартира требует генеральной уборки, а в новой было неплохо сделать ремонт. В течение нескольких дней вы вынуждены постоянно заниматься исключительно переездом, опаздывать на работу и постоянно недосыпать. Но всё имеет свой конец. Вы берёте выходной и ждёте грузовика перевозчиков. То что они опаздывают на два часа из-за спущенного колеса – не страшно. По крайней мере вы смогли перевести дух.

За два часа, грузчики успели вместить половину ваших вещей, разгрузка занимает ещё пару часов. Пока коробки со свисто пролетают мимо вас, вы отчётливо слышите нежный звон бьющейся посуды. Ещё одна поездка и можно будет подсчитывать убытки...

Но это ещё не самое страшное. Представьте, что вам нужно переезжать не в другой район или город, а в другую страну! Тогда вам придётся иметь дело не с одной, а с тремя компаниями по перевозкам!

Надо полагать, что всё вышеуказанное не произойдёт с одним человеком. Вы хотите рискнуть или быть уверенным в своём выборе?

“Country wide moving” это израильская компания которая занимается перевозкой грузов. Если вам нужно перевезти только холодильник или совершить переезд в новую квартиру – мы можем предоставить вам самый качетсвенный сервис. Переезд больше не будет являть собой такую сложную науку. Вы можете уехать в отпуск с семьёй пока мы соберём для вас коробки, упаковываем хрупкие предметы, убираем в вашей старой квартире и делаем ремонт в новой. Всё, что требуется от вас – это хорошо отдохнуть.  Вам даже не придётся ждать нас если наш грузовик выйдет из строя – другой грузовик подоспеет на замену.

Работая исключительно с профессионалами и не полагаясь на дешёвую рабочую силу мы тем не менее предлагаем вам отличные цены. Наши лучшие клиенты даже получают от нас различные подарки. Просто потому, что мы заинтересованы в том, чтобы ваш переезд был положительным эпизодом вашей жизни.

И это не всё! Не смотря на то, что мы прилагаем все усилия для того, чтобы ничего не произошло с вашими вещами, несчастные случаи, всё же, случаются. Но даже если что-то случится – вы 100% застрахованы!

С помощью нашей мощной онлайн системы вы можете сделать свой заказ через интернет. Представитель “Country Wide Moving” свяжется с вами и предоставит вам всю необходимую информацию. 

Заказ

С помощью этой формы вы можете сделать свой заказ. Представитель “Country Wide Moving” свяжется с вами и предоставит вам всю необходимую информацию.

Услуги

Компания “Country Wide Moving” старается учесть все потребности своих клиентов. Вам не придётся обращаться в одну компанию, которая упакует ваши хрупкие вещи, другую, которая проведёт генеральную уборку в вашей старой квартире и в третью, где вам помогут сделать ремонт в новой. В “Country Wide Moving” мы не только предоставляем услуги на самом высоком уровне, но и предлагаем вам отличные цены.

Перевозки грузов

Мы можем перевезти ваш груз в другой район или в другую страну. Всё, что вам для этого надо сделать – это сказать нам, где вам нужны ваши вещи. Ваш груз будет упакован в коробки, защищён от ударов и перевозится так, будто в коробках находятся бесценные драгоценности. Наши работники будут быстры и эффективны, а ваш груз застрахован  на 100%.

Ремонты

“Country Wide Moving” также занимается ремонтом жилых помещений. Если вы переезжаете на новую квартиру, которая требует ремонта или просто хотите обновить свою квартиру – обратитесь к нам и езжайте в отпуск с семьёй. Мы позаботимся обо всём остальном.

Уборки

Зачастую ваша новая квартира не требует ремонта, но оказывается настолько грязной, что вам даже неприятно там находиться. Позвольте нам позаботиться и об этом. Вы не успеете оглянуться, а ваша квартира уже будет сиять первозданной чистотой!

Свяжитесь с нами

В том случае если вы хотите связаться с компанией “Country Wide Moving” – нет ничего проще. Просто выберите удобный вам способ из перечисленных ниже и представитель компании будет рад ответить на любые ваши вопросы.

Электронная почта:

info@we-move.com
Телефон:

054-……

Факс:

02-…..

Онлайн форма:

